
Notulen Algemene Ledenvergadering 2018 HV Avanti 
Vrijdag 6 april 2018 
Clubhuis De Schakel 
 
Aanwezig: 32 leden/ouders van jeugdleden 
Afwezig (met kennisgeving):  32 leden/ouders van jeugdleden 
 
Opening en mededelingen 
Henk Klerks heet alle aanwezigen welkom op de 51e Ledenvergadering. 
Mededelingen: 

- Helaas weer veel afmeldingen voor de vergadering 
- Publiciteit via social media en regionale weekbladen 
- Tara Kruger heeft diploma verenigingsscheidsrechter gehaald en Kelly Crielaard 

‘studeert’ 8 april af 
- Privacy wetgeving wordt aangepast en wordt 25 mei 2018 van kracht (AVG – 

Algemene Verordening Gegevensbescherming) 
 
Notulen Algemene Ledenvergadering 2017 
Het verslag wordt per bladzijde doorgenomen en goedgekeurd. 
 
Verslag TO 
Team Communicatie (Menno van der Bruggen): 
Alles loopt redelijk goed. Het aanleveren van wedstrijdverslagen loopt al beter, zeker bij 
heren 1 en dames 1. Het opzetten en activeren van sponsorkliks en webshop liep erg stroef 
maar is uiteindelijk wel gelukt. Mensen motiveren om daadwerkelijk deze webshop en 
sponsorkliks te laten gebruiken is nog een uitdaging. Er zijn enkele sponsorborden 
vrijgekomen, daar moet nog een invulling voor gezocht worden. Meer dan 100 mensen in 
nieuwe kleding, mede door de inzet van Arno van Nistelrooij en Marcella Willemse. Zoeken 
nog mensen die het leuk vinden om af en toe de redactie te helpen. Nieuws naar redactie 
mailen om iedereen op de hoogte te houden via site en nieuwsbrieven. 
 
Team Onderhoud en Beheer (Henk Klerks): 
De commissie aan de kant van onderhoud is goed bezet. De houten vloer uit de oude 
sporthal is verwijderd, schoongemaakt en eind december 2017 en begin januari 2018 gelegd 
in het clubhuis. Er wordt wederom aandacht gevraagd voor de wedstrijdbezetting van de 
beachvelden. 
Bij beheer is barpersoneel altijd welkom. 
 
Team Secretariaat (Joyce Hellegers): 
Geen bijzonderheden. 
 
Team Technische Zaken (Arno van Nistelrooij): 
Alle teams zijn goed bezet qua trainers en coaches. Nog steeds veel nieuwe jeugdleden. 
Angelique Kruger stopt en wordt bedankt voor haar inzet. Roel van Bladel en Dave de Boer 
gaan plaatsnemen in de TC.  
 
Team Programmabureau (Maikel Pijnenburg): 
Wil dit jaar een beachhandbaltoernooi opzetten. Geen playbackshow in verband met te 
weinig animo. Wel weer het verenigingskamp. Zijn op zoek naar vrijwilligers. 



Jaarverslag Stichting De Burcht (door Henk Klerks) 
Start Stichting 08-09-2017. Startkapitaal van gemeente voor eerste inkopen. 
Resultaat: € 6.000,00. Wordt verdeeld naar rato van de omzet die de verschillende 
verenigingen boeken (Avanti, Elshout, Minerva). Avanti staat voor 41%. Mag alleen gebruikt 
worden voor sportgerelateerde doeleinden. Wordt gebruikt voor nieuwe doelen. 
Omzet Algemeen wordt evenredig verdeeld tussen de 3 verenigingen.  
 
Verslag en begroting penningmeester 
Deze waren vanaf 30-03-2018 op te vragen bij secretariaat@hvavanti.nl.  
Voorstel om vanaf 2018 gebruik te maken van factuurstelsel in plaats van kasstelsel, 
waardoor ieder jaar beter te vergelijken is. Hiervoor wordt akkoord gegeven. 
Inkomsten: meer leden, dus meer contributie. Sponsorbedragen zijn hoger door sponsoren 
voor een bedrag te vragen in plaats van alleen kleding te sponsoren. Oud ijzer hoger door 
supergoede ijzerprijs. 
Uitgaven:  meer leden , dus meer contributie. Materialen buitenveld bijna niet nodig gehad, 
dus veel lager. Kosten jeugd hoger door aanschaf zweetbandjes en snoepzakken opening 
sporthal. Scheidsrechterskosten hoger door consumpties bar oude sporthal (opsparing van 
een aantal jaren). 
Eindresultaat: € 5.728,66 winst 
Kantine is goed begroot. Goed ingekocht (30%). Winst van € 3.233,98, hiervan is de 
reservering groot onderhoud gebouw van € 1.700,00 reeds in mindering gebracht. 
 
Voorstel wijziging contributie 
De bondscontributie voor 2018 is nog niet bekend; als deze bekend is, gaan we hierin mee. 
De verenigingscontributie wordt niet verhoogd; hiermee wordt akkoord gegaan.  
 
Vaststelling begroting 2018 
 Opbrengsten Uitgaven 
Team Financiën € 27.050,00 € 10.000,00 
Team Onderhoud en Beheer € 2.600,00 € 2.900,00 
Team Communicatie € 4.950,00 € 1.050,00 
Team Programmabureau €      3.700,00 € 4.350,00 
Team Secretariaat   € 400,00 
Team Technische Zaken   € 19.600,00 
De begroting voor 2018 is vastgesteld. 
 
Verslag kascommissie 
Op 26 maart 2018 is door Oscar van Limburg (Eva), Dirk Morees (Eef) en Arno van Logten, als 
contactpersonen van het Team Financiën, de jaarlijkse kascontrole uitgevoerd. 
Zij verklaren alle stukken en bescheiden over de periode 01-01-2017 tot en met 31-12-2017 
te hebben gecontroleerd en akkoord bevonden. De penningmeester wordt gedechargeerd. 
 
Stichting De Burcht 
Sander Elshout geeft een verslag van het eerste jaar dat we als Stichting bestaan. 
We zijn met de gemeente nog steeds in gesprek over verbeteringen e.d. 
Vraag: De aanwijzing in de kleedkamers? Er komt nog een digitaal bewegwijzeringsysteem.  
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Jubilarissen 
50 jaar lid: Henk van Gulik 
40 jaar lid: Jos van de Wiel 
25 jaar lid: Kees Elshout en Mathieu Kuypers 
15 jaar lid: Jeroen van den Hout, Patrick de Vries, Rolf en Angelique Kruger 
De aanwezige jubilarissen krijgen een presentje en een bloemetje; bij de andere jubilarissen 
wordt het nagebracht. 
 
Uitreiking beker ereleden 
Kees Elshout reikt de beker uit. Deze wordt dit jaar uitgereikt aan twee personen, een 
‘stelletje’. En wel aan twee heren die de afgelopen twee jaren intensief betrokken zijn 
geweest bij de bouw van de nieuwe sporthal Dillenburcht: Sander Elshout en Henk Klerks. 
 
Uitslag spijkerquiz 
In november is op de site een foto verschenen van een aantal spijkers die uit de vloer van de 
sporthal zijn gekomen. De prijsvraag was hoeveel spijkers het waren en het gewicht hiervan. 
Het aantal was 3.503 en het gewicht 8.548 gram. De winnares is Corry van Spijk met 2.817 
spijkers en een gewicht van 7.880 gram. Als prijs heeft ze een consumptiekaart gekregen. 
 
Pink Ribbon, stand van zaken (door Maikel Pijnenburg) 
De wandeltocht vindt plaats op 23 juni 2018. De organisatie ligt in handen van Software 
Society en Stichting Wandelen tegen Kanker. De tocht vertrekt vanaf het FC Drunen/Avanti 
terrein, waarbij de wandelaars in lussen van ruim 8 km lopen. Dus iemand die 25 km loopt, 
komt driemaal over het evenemententerrein. Er komt een fietsenstalling en een grote 
toilettengroep. Op het terrein wordt van alles georganiseerd, o.a. is er een podium waar 
muziek ten gehore wordt gebracht. Er zijn foodtrucks, een kinderfestivalterrein (met 
begeleiding), diverse kramen en een barstraat. De barstraat wordt gerund door FC Drunen 
en Avanti. Wij leveren daar de vrijwilligers voor en FC Drunen en Avanti krijgen een 
percentage van de omzet. Tijdens de vergadering hebben een aantal personen zich 
beschikbaar gesteld om de bar mede te bemannen. 
 
Rondvraag 
Henk: 
Voorstel: Jaarvergadering op vaste datum, de laatste vrijdag van maart. Hiermee wordt 
akkoord gegaan. Jaarvergadering 2018: vrijdag 29 maart 2019. 
Lisette en Angelique: 
Aanpassing van teamconvenant. Meer betrokkenheid naar de contactpersonen binnen de 
‘teams’. Maar als eerste moeten de convenanten wel door ieder team ingevuld worden! 
Rolf: 
Is er financiële ruimte voor betaalde trainers voor Dames 1 en Heren 1 in de toekomst? 
Daar moet wel ruimte voor zijn. 
Jan Tielemans: 
Bedankt de 2 opleiders van de verenigingsscheidsrechters, nl. Henk Klerks en Hans Wassink. 
 
De vergadering wordt afgesloten en iedereen wordt bedankt. 
 
Joyce Hellegers, 
Teamlink Secretariaat 


